
Commissie Waterkwantiteit en Waterkwaliteit

Overzichtslijst van toezeggingen, gedaan aan de commissie Waterkwantiteit en Waterkwaliteit ten behoeve van de bijeenkomst van de 
commissie WKK van 28 januari 2020.

Nr Voortgang Streefdatum afrondingCie d.d. Toezegging Trekker Streefdatum afronding

1 23-04-2019

Herhaald op 
3-12-2019 

05.02 Afspraken met de gemeente Delft over 
aanpak blauwalg Delftse Hout

Op verzoek van mevr Van der Burg zegt 
portefeuillehouder Ter Woorst na te gaan of de 
hondenzwemplaats is opgeheven. 

Op 3-12-2019 heeft de heer Belt toegezegd dit punt 
nogmaals uit te zoeken.

A.Spanjers 18-06-2019: Afgedaan:

In het ontwerp van de maatregelen in de Delftse 
Hout is juist rekening gehouden met het behoud van 
het hondenstrand. Ook navraag bij de gemeente 
Delft leert dat het hondenstrand gewoon 
gehandhaafd zal blijven.

Mogelijk is hier verwarring ontstaan met de situatie 
bij de Krabbeplas. Hier zal het hondenstrandje niet 
verdwijnen maar zal deze door de gemeente 
Vlaardingen verplaatst worden naar een andere 
locatie.

28-1-2020: het hondenstrandje in de plas Delftse 
Hout wordt níet opgeheven. Het effect op de 
waterkwaliteit is te verwaarlozen en er zijn afspraken 
gemaakt met de beheerder (w.o. een opruimplicht).

Hiermee wordt dit punt als afgedaan 
beschouwd.

2 23-04-2019 05.01. Verkennende meetcampagne 
medicijnresten in oppervlaktewater

Portefeuillehouder Ter Woorst zegt toe, het 
onderliggende rapport te delen met de commissie. 

J. Bos Afgedaan:
De VV is hierover tijdens de Informatieve VV van 11-
12-2019 nader geïnformeerd. 

3 10-09-2019 02. Vaststellen notulen van de vergadering van 
18 juni 2019, inclusief toezeggingenlijst

Dhr Belt zegt toe in 1e helft 2020 met een strategie 
Microverontreinigingen te komen

A.Spanjers Q2 2020 

4 10-09-2019 04. Vispassage Aalkeet Binnen- en Buitenpolder

Dhr. Belt zegt toe de monitoren van de afgelopen jaren 
over visstand in gebied rond Aalkeetpolders te delen 
met de commissie.

A.Spanjers Het voorstel is om het punt van monitoring te 
betrekken in de Informatieve VV over vismigratie op 
20 februari 2020.
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5 10-09-2019 04. Vispassage Aalkeet Binnen- en Buitenpolder

5a. Dhr. Belt zegt toe met VBC in gesprek te gaan 
over richtlijn niet in de buurt van vispassage te mogen 
vissen. 

5b. 3-12-2019: Dhr. Belt zegt toe na te vragen in de 
organisatie of er signalen zijn dat er gevist wordt rond 
gemalen en vispassages.

A.Spanjers Afgedaan 5a.De portefeuillehouder heeft dit op 10 
oktober 2019 met de VBC besproken.

5b. Aanvullende informatie: er zijn géén 
aanwijzingen dat er veel gevist wordt bij gemalen of 
vispassages, danwel dat het vissen bij gemalen tot 
problemen leidt. In de huurovereenkomsten voor de 
sport- en de beroepsvisserij is opgenomen dat er niet 
binnen 50 m van een gemaal gevist mag wordt, ook 
uit oogpunt van veiligheid.

Hiermee wordt dit punt als afgedaan 
beschouwd.

6 10-09-2019 05. Vissterfte en maai- en maalprotocol (op 
verzoek van AWPD toegevoegd; geen stukken)

Dhr. Belt zegt toe in de bestuurlijke gesprekken met 
de gemeenten de maai- en maalprotocollen onder de 
aandacht te brengen om onnodige vissterfte te 
voorkomen. 

3-12-2019: Mw. Koop zegt toe het incident met het 
waterhoentje met de gemeente Pijnacker-Nootdorp te 
bespreken. 

Afgedaan:

Dit is een continu proces. Onlangs is dit met 
Pijnacker-Nootdorp gebeurd. 

Mw. Koop heeft het incident besproken met 
Pijnacker-Nootdorp.

Hiermee wordt dit punt als afgedaan 
beschouwd.

7 10-09-2019 05. Vissterfte en maai- en maalprotocol (op 
verzoek van AWPD toegevoegd; geen stukken)

7a. Dhr. Belt kondigt een nota Biodiversiteit aan. Deze 
komt in 2020 naar VV.

7b. 3-12-2019: Dhr. Belt zegt een overzicht toe met 
alle calamiteiten waarbij vissterfte aan de orde was.

A.Spanjers

7a. Volgt in 2020.

7b. In de beantwoording van de schriftelijke vragen 
over maaien en baggeren (november en december 
2020) is informatie opgenomen over incidenten.

Hiermee wordt het punt 7b als afgedaan 
beschouwd.
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8 10-09-2019 05.02 Evaluatie Droogte

Dhr. Belt zegt toe dat de criteria voor waterinlaat 
vanuit het Brielse Meer gedeeld worden met de 
commissie. 

F. van Woerden Beantwoording

Delfland laat water in vanuit het Brielse Meer als er 
sprake is van een watertekort. Het Brielse Meer 
wordt gevoed vanuit het hoofdwatersysteem (Spui). 
Met de 3 partijen die gebruik maken van het water 
uit het Brielse Meer (Hollandse Delta, Delfland en het 
Havenbedrijf Rotterdam) is een 
bestuursovereenkomst opgesteld. Hierin is een 
verdeelsleutel voor het beschikbare zoetwater 
vastgelegd. Het inlaatpunt van het Brielse Meer is in 
specifieke situaties gevoelig voor verzilting. Om de 
wateraanvoermogelijkheden te borgen is door de 3 
partijen een – onder de bestuursovereenkomst 
hangend – afsprakenkader opgesteld. Hierin is 
vastgelegd hoe de inlaat bij Bernisse vanuit het 
hoofdwatersysteem naar het Brielse Meer wordt 
gestuurd onder verschillende situaties van verzilting 
van het buitenwater (Spui), met hieraan voor de 
verschillende fasen gekoppelde beheermaatregelen. 
De standaard sturingsgrens voor inlaat bij Bernisse 
naar het Brielse meer is 150 mg/l Chloride. De 
waterkwaliteit van het Brielse Meer wordt zelf ook 
gemonitord. Er is tot nu toe altijd voldoende water 
van goede kwaliteit uit het Brielse Meer geleverd. De 
partijen zijn met het oog op de toekomst met elkaar 
in overleg om te zorgen dat het Brielse meer een 
toekomstbestendige en betrouwbare bron blijft.

Hiermee wordt dit punt als afgedaan 
beschouwd.

9 10-09-2019 07. Rondvraag en sluiting

Dhr. Belt zegt toe dat er een memo over exotenbeleid 
komt om met de VV te bespreken.

A.Spanjers Dit komt beeldvormend op 3 december 2019 en 
oordeelsvormend op 28 januari 2020 op de agenda 
van de commissie Waterkwantiteit en Waterkwaliteit.

Reminders:
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Nr Voortgang Streefdatum afrondingCie d.d. Toezegging Trekker Streefdatum afronding

1 01-12-2015 04.B.05 Investeringsplan en uitvoeringskrediet 
groot onderhoud aan zeven gemalen van het 
watersysteem (diverse gemeenten)

Na de afronding van het laatste project (2018) een 
beknopte evaluatie voor te leggen.

J. Korf Afgedaan:

Het laatste project van de serie 7 gemalen (incl. 2 
vispassages) is afgelopen periode opgeleverd. Een 
beknopte evaluatie is, zoals toegezegd, uitgevoerd en 
heeft geleid tot de volgende conclusies en 
aanbeveling die we al gebruiken in alle volgende 
(vervangings-) investeringsprojecten:

Binnen het krediet waren er mee- en tegenvallers, 
maar uiteindelijk was er onderaan de streep een zeer 
minimale afwijking met het beschikbaar gekregen 
krediet. We zijn een lerende organisatie en daarom 
hebben we o.a. deze mee- en tegenvallers benoemd 
als aanbevelingen, te weten de belangrijkste: We 
blijven voor dezelfde soort werkzaamheden 
gebruikmaken van één krediet. We continueren onze 
werkwijze voor de samenwerking met de aannemers 
uit de raamcontracten en omwonenden en gemeente 
(omgevingsmanagement). Omdat bij renovatie (groot 
onderhoud) de vrijheden voor een aannemer veel 
beperkter zijn dan bij nieuwbouw (of volledige 
vervanging), werken wij het ontwerp bij renovatie 
zelf uit en zetten we het bestek op de markt. 

2 29-01-2019 04.B.07 Actualisatie Beleidsnota 
grondwaterbeheer

Portefeuillehouder Jans zegt toe dat in het kader van 
communicatie op de website een overzicht zal worden 
geplaatst met de verantwoordelijkheden van het 
waterschap, de gemeente, de provincie en de 
rijksoverheid. Ook zal de website inwoners actief 
informeren en melding maken van het Waterloket. De 
oplegnotitie zal overeenkomstig worden aangepast. 
Hierbij zullen ook de eerdere data die per abuis zijn 
blijven staan, worden gewijzigd. 

W. van der Vliet In uitvoering:

De conceptversie voor een nieuwe tekst op website 
over grondwater, de taken en verantwoordelijkheden, 
en de verwijzing naar de grondwaterloketten van de 
gemeente is gereed. Toegezegd is deze te plaatsen 
eind 2019. Dit is niet gelukt, als gevolg van uitvallen 
van coördinerend medewerker. Actualisatie website 
zal eerste kwartaal 2020 gerealiseerd zijn.
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3 29-01-2019 06 Rondvraag en sluiting

Portefeuillehouder Jans zal de rapportage over 2017-
2018 met betrekking tot de pilot van de bevaarbaarheid 
van de Strijp en Rijerwatering verstrekken.

B. van Egmond Als gevolg van de droogte in 2018 zijn de metingen 
uit dit jaar onvoldoende representatief. Besloten is om 
de pilot en de metingen met 2 jaar (2019 en 2020) te 
verlengen. De VV zal hierover middels een brief 
worden geïnformeerd. 


